
Z Á P I S
z 13. zasedání zastupite lstva města Slavkov u Brna,

které se konalo dne 17.10.2016

od 17:00 hodin v zasedací místnosti  MěÚ

Pří tomni: Michal Boudný, starosta
Bc. Libor E l iáš,  č len ZM

PaedDr. I lona Hrbáčková, č lenka ZM
Ing. Hynek Charvat,  č len ZM
Ing. Ivan Charvát,  č len ZM

Ing. arch. Dušan Jakoubek, č len ZM
Ing. Mar ie Jedl ičková, místostarostka
Mgr. Petr Kost ík , místostarosta

Mgr. Věra Kř ivánková, č lenka ZM
Mgr. V ladis lava Kulhánková, č lenka ZM
Mgr. Miroslav Lst ibůrek, č len ZM

Mgr. Renáta Macharová, č lenka ZM
MUDr. Oldř ich Pospíši l ,  č len ZM
Dagmar Živn íčková, č lenka ZM

Omluveni: Mgr. V ladimír Soukop, č len ZM

Nepř ítomni: <dle prezenční  l ist iny>

Hosté: Mgr. Bohuslav Fiala, tajemník MěÚ
Ing. Petr Lokaj ,  vedoucí  odboru investic a rozvoje
Ing. Jana Mackr lová, vedoucí  f inančního odboru

Mgr. Veronika Pelcová, právník

Předsedaj íc í : Michal Boudný, starosta

Ověřovatelé: PaedDr. I lona Hrbáčková, č lenka ZM

Mgr. Miroslav Lst ibůrek, č len ZM

 Návrhová komise:      Bc. Libor Eliáš, Ing. Marie Jedličková, Ing. Ivan Charvát

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení a schválení programu, volba návrhové komise, volba ověřovatelů zápisu

Pan starosta Michal Boudný přivítal všechny přítomné na třináctém zasedání zastupitelstva
města, konstatoval,  že je přítomno 14 členů zastupitelstva města a zastupitelstvo je tedy

usnášeníschopné.  Navrhl  schválit  ověřovatele  zápisu  PaedDr.  Ilonu  Hrbáčkovou  a   Mgr.
Miroslava Lstibůrka (schváleno 14 hlasů pro) a členy návrhové komise Bc. Libora Eliáše, Ing.
Marii  Jedličkovou  a  Ing.  Ivana  Charváta  (schváleno  14  hlasů  pro).  V  rámci  schválení



programu  navrhl  rozšířit  program  o  body:  Soubor  rozpočtových  opatření  III  a  Zápis  ze
zasedání finančního výboru.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Výsledek hlasování: Přijato

2. 214/13/ZM/2016 Soubor rozpočtových opatření I.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

 soubor rozpočtových opatření v předloženém znění takto:
RO Název Příjmy (Kč) Výdaje (Kč)

76

Zařazení nové položky - Dotace JMK investiční - Rekonstrukce atletického stadionu 6 050 000

Zařazení nové položky - Dotace JMK investiční - Rekonstrukce atletického stadionu 6 050 000

77

Zařazení nové položky - Dotace MŠMT investiční -  Rekonstrukce atletického stadionu 15 000 000

Zařazení nové položky - Dotace MŠMT investiční -  Rekonstrukce atletického stadionu 15 000 000

78

Zařazení nové položky - Dotace MK - Program regenerace městských památkových zón 1 115 000

Zařazení nové položky - Dotace MK - Program regenerace městských památkových zón 1 115 000

79

Navýšení položky - Pěstounská péče 28 000

Navýšení položky - Pěstounská péče 28 000

80 Navýšení položky - Vratky rozpočtům ústřední úrovně 687 500

Snížení položky - Pěstounská péče - 687 500

81

Navýšení položky č. 119  - Slavkovský zpravodaj 80 000

Snížení položky č. 128 - Rezerva - 80 000

Zprávu uvedla Ing. Marie Jedličková.
V diskuzi k bodu vystoupili: Ing. Ivan Charvát, p. Michal Boudný

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Ing. Jana Mackrlová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3. 215/13/ZM/2016 Soubor rozpočtových opatření II.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
 soubor rozpočtových opatření v předloženém znění takto:

RO Název Příjmy (Kč) Výdaje (Kč)

82 Dotace  neinvestiční - Volby 150 000



Dotace  neinvestiční - Volby 150 000

83

Zrušení položky č. 81 - Spoluúčast cyklostezka -1 500 000

Navýšení položky č. 128 - Rezerva 1 500 000

84

Zrušení položky č. 70 - Rekonstrukce ul. Slovanská -5 000 000

Navýšení položky č. 128 - Rezerva 5 000 000

85

Navýšení položky č. 74 - Plánovací smlouva p. Šťastný 100 000

Snížení položky č. 128 - Rezerva -100 000

86

Navýšení položky č. 87 - Činnost místní správy...- provozní prostředky IR 50 000

Snížení položky č. 128 - Rezerva -50 000

87

Navýšení položky - JSDH - Oprava 96 800

Snížení položky č. 128 - Rezerva -96 800

88

Zrušení položky č. 4 - Územní studie S1a - Pod Vinohrady -150 000

Navýšení položky č. 128 - Rezerva 150 000

89

Zrušení položky č. 5 - Územní studie S1b - Lokalita Dlouhé 1 -150 000

Navýšení položky č. 128 - Rezerva 150 000

90

Zrušení položky č. 6 - Územní studie S1c - Lokalita Dlouhé 2 -150 000

Navýšení položky č. 128 - Rezerva 150 000

91

Snížení položky č. 8 - Územně analytické  podklady -16 000

Navýšení položky č. 128 - Rezerva 16 0000

92

Snížení položky č. 7 - Městská památková zóna -576 000

Navýšení položky č. 128 - Rezerva 576 000

93

Navýšení položky - MěP Mzda 302 100

Snížení položky č. 128 - Rezerva -302 100

Zprávu uvedla Ing. Marie Jedličková.
V diskuzi k bodu vystoupili: Bc. Libor Eliáš, Ing. Ivan Charvát, Ing. Petr Lokaj, p. Michal Boudný,

Mgr. Petr Kostík, Ing. arch. Dušan Jakoubek

Ing. Ivan Charvát navrhl nehlasovat o RO č. 85 Zateplení DPS.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Ing. Jana Mackrlová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

4. 216/13/ZM/2016 Atletický stadion - informace o poskytnutí dotačních prostředků MŠMT

K tomuto bodu jednání byli přizváni:



I. Zastupitelstvo města bere předloženou informaci na vědomí.

Zprávu uvedl Mgr. Petr Kostík.
V diskuzi k bodu vystoupili: Ing. arch. Dušan Jakoubek, Mgr. Petr Kostík, Ing. Marie Jedličková,
Ing. Ivan Charvát, p. Michal Boudný

Předkladatel: Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Petr Janek

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

5. 217/13/ZM/2016 Cyklostezka - partnerská smlouva

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření  dodatku č.1  k  partnerské smlouvě ze dne 18.4.2016 s  obcí  Hodějice,
Hodějice čp. 41, PSČ 684 01 , IČ: 00291773 v předloženém znění. 

Zprávu uvedl p. Michal Boudný.
V diskuzi k bodu vystoupili: Ing. Petr Lokaj, Ing. arch. Dušan Jakoubek, p. Michal Boudný

Předkladatel: Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Petr Lokaj

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

6. 218/13/ZM/2016  Prodej  pozemku  parc.  č.  2579/4  zahrada  v  k.ú.  Slavkov  u  Brna  -

manželé Florianovi
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města materiál odkládá.

Zprávu uvedl p. Michal Boudný.
V diskuzi k bodu vystoupili: Ing. Petr Lokaj, p. Přemysl Florian, p. Michal Boudný, PaedDr. Ilona
Hrbáčková, pí Hana Florianová, Mgr. Veronika Pelcová, Bc. Libor Eliáš, Ing. arch. Dušan Jakoubek,

Mgr. Petr Kostík.

p.  Přemysl  Florian - pozemek máme pronajatý od města.  Staráme se o něj,  neplánujeme zde

žádnou výstavbu, pod pozemkem vede kanalizace a tam se stavět nesmí. Jen mám obavy, aby to
nedopadlo jako s pozemkem vedle, aby to nedostal někdo, kdo to nebude udržovat a nechá tam
nepořádek. Chceme to jen z estetických důvodů. Myslím si, že pro město pozemek nemá žádnou

cenu.

Mgr. Petr Kostík navrhl zprávu odložit.

Předkladatel: Michal Boudný
Zpracovatel: Pavla Soukopová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

7. 219/13/ZM/2016 Soubor rozpočtových opatření III.

K tomuto bodu jednání byli přizváni:



I. Zastupitelstvo města schvaluje
soubor rozpočtových opatření v předloženém znění takto:
RO Název Příjmy (Kč) Výdaje (kč)

94

Snížení položky č. 108 - Obřadní síň -60 000

Navýšení  položky  č.  109  -  Sbor  pro  občanské

záležitosti
10 000

Navýšení položky č. 128 - Rezerva 50 000

95

1112 DPFO 87 400

1113 DPFO kap. 58 500

1121 DPPO 118 400

1122 DPPO obec 554  600

1341 Poplatek ze psů 16 200

1351 Odvod z loterií a podobných her? 174 300

1353 Příjmy za zkoušky z odb. způsobilosti 31 400

1355 Odvody z výh. hracích přístrojů 903 400

1359 Ostatní odvody z vybraných činností 40 000

1361 Správní poplatky 454 700

2460 Splátky půjčených prostř. od obyv. 900

2212 Sankční platby - BESIP 84 600

2212 Sankční platby - ost. zál. v dopravě 141 500

2141  Příjmy z úroků byt. hospod. 2 100

2212  Sankční platby - územní plánování 600

2212 Sankční platby - komun. sl. 10 900

2212 Sankční platby - ost. spr. v ochr. ŽP 11 000

2212 Sankční platby - bezpečn. a veř. poř. 54 300

2111 Příjmy z posk. služeb - MěÚ 545 800

2119 Ostatní příjmy - věcná břemena 126 000

2212 Sankční platby - MěÚ 18 700

Navýšení položky č. 128 - Rezerva 3 435 300

96

Navýšení položky - Přijaté pojistné náhrady - MěP 46 400

Navýšení položky - Poskytnuté náhrady MěP 46 400

Zprávu uvedla Ing. Marie Jedličková.



V diskuzi k bodu vystoupili: Ing. arch. Dušan Jakoubek

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková

Zpracovatel: Ing. Jana Mackrlová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

8. 220/13/ZM/2016 Zápis ze zasedání finančního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I.  Zastupitelstvo  města  bere  na  vědomí  předložený  zápis  ze  zasedání  finančního
výboru.

Zprávu uvedl Bc. Libor Eliáš.

Předkladatel:
Zpracovatel: Bc. Martina Vilímová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9. Diskuze

pí Dagmar Živníčková - nemohl by svoz kontejnerů probíhat častěji?

p. Michal Boudný - ve středu mám jednání se společností Respono, kde se podíváme na finanční

objemy - kolik nás to stojí, kolik by stálo, když by svoz byl jednak častější a jednak v jiných dnech,
aby nedocházelo k dlouhým a krátkým týdnům. Podám zastupitelům zprávu.

Mgr. Renáta Macharová - připomínka k aktualizaci webových stránek - usnesení z rady města.

Mgr. Bohuslav Fiala - prověříme.

Mgr. Věra Křivánková - V jaké fázi je příprava školení zastupitelů? Dále připomínka k vytíženosti
členů kontrolního výboru. Jeden může jen v pátek večer nebo v sobotu, druhý je mimo republiku,

třetímu do toho něco přijde, takže za takových podmínek je činnost výboru obtížná. Budeme se
muset na příštím zasedání ZM zabývat složením kontrolního výboru.

p. Michal Boudný - jsou zde všichni zástupci zvolených stran, bylo by dobré, kdyby svým členům
promluvili do duše.

Ing. Marie Jedličková - co se týká školení, nyní čekáme už jen na nabídku termínu školitele. Při té
příležitosti bych se vás chtěla zeptat, kdy by vám to tak nejvíc vyhovovalo. Zda školení rozhodit na
dvě části,  nebo bychom to zvládli  někdy třeba od 15 do 20 hod. Čekám na aktuální  nabídku

termínu,  měl  by  to být  hodnotový management  a  je  to  školitel,  který  přednáší  v  Americe na
univerzitách.

Mgr. Bohuslav Fiala - co se týká školení odborných, tak máme od dubna podanou žádost o dotaci s
projektem z výzvy 33, která je zaměřená právě na toto téma. Původní informace byla, že přiznání
této dotace by mělo být na přelomu srpna a září, do dneška nás však komise neinformovala.

Mgr. Věra Křivánková - měla jsem na mysli školení například tady od našeho právníka - zákon o



obcích, vyvěšování pozemků, rizika a takové ty zásadní věci. Máme už za sebou dva roky,  tak aby
to mělo ještě smysl.

Mgr. Bohuslav Fiala - pošlu vám nějakou nabídku témat, poprosím vás jen o zpětnou vazbu.

Mgr. Vladislava Kulhánková - na příští zasedání bych požádala předložit materiál, ve kterém bude

zpracované  všechno,  co  chystá  město  za  opatření,  aby  se  letošní  záplavy  neopakovaly?  Jaká
opatření, z jaké výzvy atd.

p. Michal Boudný - já se obávám, že kroky jsme podnikli, ale celý objem otázek vám nezodpovím.

Mgr. Petr Kostík - čistily se odpadové stoky, udělaly se některé kroky samozřejmě v rámci našich

možností,  máme  plán  rekonstrukce  odpadových  systémů v  rámci  města.  Je  připraven  soubor
určitých kroků, které jsou vyprojektovány či plánovány, a na druhé straně se od té doby už něco
udělalo. Takovým nějakým způsobem bychom to mohli připravit.

p. Michal Boudný - v těch hrubých rysech, jak jsme si odhlasovali rozpočtovým opatřením, tak něco
už je provedeno, to znamená, že ulice Slovákova, která to odnesla nejvíce, má prohloubené a

vyčištěné koryto. Současně jsme s Ing. Lokajem byli na ŘSD v Brně, kde jsme vznesli požadavek
na  zvětšení  nebo vytvoření  nového propustku na  I/50,  dále  jsme řešili  přeložení  kanalizace  z
holubického kopce, která teče na ulici Slovákovu, což je vlastně nesmysl. Ještě čekáme na výkup

některých pozemků, které nám v té přeložce brání. To hlavní je, že máme zpracovaný generel
odvodnění, ve spolupráci s VaKem budeme řešit možnost vsaků, retencí, ze sídliště Polní se nabízí
svést dešťové vody do Prostředníčku.

Mgr. Vladislava Kulhánková - počítáme s tím, že půjdeme i do nějaké výzvy?

p. Michal Boudný - jedině z výzvy, protože to bychom z rozpočtu nezvládli.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 0 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Výsledek hlasování: Nevzniklo

10. Závěr

Starosta města poděkoval přítomným a ukončil zasedání zastupitelstva města v 18:08.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 0 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Výsledek hlasování: Nevzniklo

Michal Boudný

starosta

Ing. Marie Jedličková

místostarostka



Zapisovatelé:

Bc. Martina Vilímová
sekretariát tajemníka MěÚ

Ověřovatelé:

PaedDr. Ilona Hrbáčková
členka ZM

Mgr. Miroslav Lstibůrek
člen ZM


